

《单词百科:restaurants是什么意思?restaurants怎么发音?restaurants的解释和用法》

英语单词restaurants是什么意思?restaurants怎么读?restaurants怎么发音?简答网为您整理了restaurants的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



restaurants怎么读

restaurants的读音:['restr nts]

restaurants的意思

1、n.饭店(restaurant的名词复数);餐馆;饭馆;菜馆;

restaurants的相关词组

1、fast-food restaurant 快餐店

- 2、fast food restaurant 快餐馆;
- 3、Restaurant Manager [医]餐馆经理;
- 4、restaurant car 餐车;
- 5、restaurant cars 餐车(restaurant car的名词复数);
- 6、restaurant manager [医]餐馆经理;
- 7、fancy restaurant 豪华餐厅;

restaurants的双语例句

- 1、Both hotels have gardens and restaurants open to non-residents.

两个宾馆都有对非住客开放的花园和餐厅。

- 2、Megamalls and fast food restaurants line the highway system.

公路系统沿线有大型商场和快餐店。

- 3、Queensway Quay will incorporate shops, restaurants and other amenities.

女王道码头将会融商店、餐馆以及其他生活便利设施为一体。

- 4、Owners of restaurants would have to equip them to admit disabled people.

餐厅老板将必须在餐厅里配备能够接纳残疾人的设施。

- 5、By law all restaurants must display their prices outside.

根据法律，所有餐厅都必须在店外明示用餐价格。

- 6、The two hotel-restaurants are attractive bases from which to explore southeast Tuscany.

对于去托斯卡纳东南部探险的人们来说，这两家酒店是很有吸引力的驻扎地。

- 7、Entrepreneurs developed fashionable restaurants and bars in the area.

实业家在这一地区建起了许多时尚的餐馆和酒吧。

8、Rows of stalls are given over to restaurants running off gas cylinders.

数排摊位都让位给了使用煤气罐的饭店。

9、I think it's premature for restaurants to come out with that advice.

我认为餐馆提出那样的建议太草率了。

10、There are 40 shops, cafes and restaurants in a covered mall.

这家室内购物中心里有40家商店、咖啡馆和饭店。

11、They are also spending much less on extras like meals in restaurants.

他们花在下馆子等额外消费上的钱也少多了。

12、Ordinarily it would be fun to be taken to fabulous restaurants.

一般来说，跟别人去豪华餐馆吃饭会是件乐事。

13、There are restaurants, both humble and expensive, that specialize in them.

专门做这些菜的餐馆既有毫不起眼的也有价格昂贵的。

14、Main Street in Great Barrington is lined with small storefronts and restaurants.

大巴灵顿的主街两侧林立着许多小的店铺和餐馆。

15、Most restaurants add a 10 per cent service charge.

大多数餐馆加收10%的服务费。

以上是简答网为您整理的restaurants怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/restaurants>